

Wijkraad de Brabander



Notulen: nummer 01, 2018

Datum overleg: 15 januari 2018

Aanwezig: Olaf Duisters, Bas Gorissen, Dorus van Rooij, Rolf van de Ligt, Joyce de Graaf
Ingrid Starmans

Afwezig: Marc van Dalen

Gasten: Lisa Baltussen, Johan Coenders

Agenda:

1. Welkom aan Ingrid Starmans als nieuwe contactfunctionaris, en aan Lisa en Johan die het beeldkwaliteitsplan voor het laatste uitbreidingsplan ter hoogte van de Tureluur komen toelichten
2. Introductie wijkraad aan Ingrid
3. Notulen vorige vergadering
4. Punten uit de actielijst
5. Ingekomen stukken
6. Sociaal klimaat,
7. Verkeer
8. Bestemmingsplan
9. Woonomgeving
10. Rondvraag en sluiting

1) Toelichting op beeldkwaliteitsplan:

Beeldkwaliteitsplan wordt volgende week aangeboden aan het college en vervolgens ter inzage gelegd. Wijkraad krijgt een link toegestuurd naar het plan en zal die op de site plaatsen.

Het plan ziet er wat ons betreft goed uit en de toelichting is als prettig, deskundig en verhelderend ervaren. Wat wel enigszins vreemd is, is dat het plan niet door ons behouden kan worden om het goed te bestuderen. De stukken zijn na afloop weer ingenomen. Dus als we e.e.a. wa uitgebreider willen bestuderen zullen we net als ieder ander de terinzage legging moeten afwachten.

2) Ingrid Starmans: nieuwe contactpersoon. Teammanager VTH, Ingrid.Starmans@venray.nl; 0478- 523739

3).Notulen vorige vergadering aangenomen.
Aktie Marc. (Marc bijwerken op website)

Tevens afgesproken ook de nog niet goedgekeurde notulen (deze dus) na het verschijnen op de website te plaatsen. Indien nodig kunnen ze altijd aangepast worden. Voordeel is dat de notulen dan nog actueel zijn.

4) punten uit de actielijst

Olaf zou informeren of de positie van de glasweb-hub al vast ligt. Antwoord Nee, pas als zeker is dat glasvezel echt komt worden de hub's bepaald. Glasweb gaat wel proberen

aansluitend op de aanleg van glasvezel in het buitengebied Veltum, Brabander en Vlakwater van glasvezel te voorzien. Er is een werkgroep opgezet in de Brabander.(Hans en Agnes Janssen-Groesbeek).

Ingrid neemt openstaande actiepunten van Dave over.

o.a. navragen op welke wijze wijkagent Harold Jacobs als we vragen hebben(telefonisch of via e-mail).

5). Ingekomen stukken.

- vraag bijdrage versiering carnaval. Kennelijk leeft carnaval toch in de wijk. Dorus neemt contact op en zal aangeven dat wij de bijdrage die we voorzien hadden voor de kinderoptocht € 100, aangewend mag worden voor versieringen bij de adjudant in de straat. € 100 extra kan worden verkregen op voorwaarde dat dan volgend jaar de kinderoptocht door deze carnavalsliefhebbers mede wordt georganiseerd.

- WRO 25 januari aandacht voor handhaving. Olaf vraagt of de andere bestuursleden signalen hebben ontvangen over: bijvoorbeeld hangjongeren, drugsdealen, illegale bedrijven, illegale verhuur (B&B), parkeeroverlast)

Er zijn geen overlast problemen op het moment m.u.v. onderstaande

Op het fietspad nabij de speeltuin bij de Haviklaan, worden regelmatig auto's gesignaleerd. Het gaat dan vaak om een auto die ter plaatse parkeert zodat er muziek is, het pad wordt ook als sluiproute gebruikt. Wij willen de gemeente verzoeken om middels beplanting het inrijden van het fietspad onaantrekkelijk te maken (Dave benaderen)

- uitnodiging bijwonen prinsen installatie (Dorus en Olaf gaan daar naar toe)

- verzoek adressen van de bestuursleden door te geven aan Annie Timmermans van de gemeente. Alle aanwezige bestuursleden zijn daarmee akkoord. Olaf geeft adressen door.

- personen die mee willen liften op indienen zienswijze ontsluiting St Anna

Er staat een ontsluiting van het St Anna-terrein in de plannen die uitkomt op de Overloonseweg. Enkele aanwonenden schijnen daar problemen mee te hebben. Mevr. Kisters heeft vele van hen benaderd en verzocht zich bij de wijkraad te melden. Indien zich tenminste 10 adressen melden zullen wij hen als wijkraad vertegenwoordigen met een zienswijze. Olaf kan die opstellen.(Marc houdt Olaf op de hoogte van het aantal aanmeldingen)

4. Sociaal klimaat.

Halloween spooktocht draaiboek voor de oudere jeugd, Marc vraagt Tessa.

Carnavalsoptocht gaat niet door ivm te weinig aanmeldingen en wegvallen begeleidsters.

Flyer met agenda van activiteiten komt na de carnaval.

Ingrid vraagt naar andere wijkvereniging in de Brabander. De eendracht is een vereniging waar je lid van kunt worden. Bas heeft overleg met hen gehad. Afsproken is elkaar te informeren over activiteiten.

BBQ-6-kamp drukt financieel zwaar op de begroting. Besproken is om dit in het vervolg te combineren met de burendag dan is er een subsidie voor te krijgen. Ingrid geeft aan dat eventueel ook een evenementensubsidie is te krijgen bij de gemeente. Dorus zoekt dit uit.

5. Verkeer.

Geen nieuws.

6. Bestemmingsplan:

Geen verder nieuws, behoudens ontwikkelingen op St Anna, die elders in dit verslag staan beschreven.

7. Woonomgeving:

Geen nieuws

Rondvraag/overige:

Begroting aanpassen, meer reserveren voor parkachtige uitstraling, kosten BBQ-lager.

Ingrid zoekt uit wat de peildatum is voor de subsidie, hoe dat is geregeld en hoeveel bewoners de Brabander momenteel telt.

Vergadering

Volgende vergadering: 5 maart, locatie Rolf.

John Smits vragen bij het bestuur te komen, kennismaking.

Actielijst:

Nr	Omschrijving	Actie houder	Status
1	Rob Olthof neemt zelf initiatief inzake hondenuitlaatterrein	Olaf	In afwachting, Rob neemt zelf contact op
2	Notulen op site zetten	Marc	Permanent
3	Navragen of we een parkeerplan kunnen ontvangen	Olaf	Is gedaan, naam vergeten opnieuw navragen
4	Doorgeven wie wijkagent is naam en telnr	Ingrid	
5	Tessa van Dalen vragen Halloween optocht 2018 voor te bereiden	Marc	
6	Linda vragen caranaval weer op te pakken	Dorus terugkoppelen carnavalsoptocht	zsm
7	Aanmaken groepsapp meehelp jongeren	Bas	Is gedaan

8	Doorsturen stukken WRO	Olaf	Permanent
9	Doornemen statuten (o.a. roulatie bestuursleden)	Allen	Open
10	Statuten: Kvk inschrijving wijzigen ?	Olaf / Marc	On hold
11	Flyer maken, 2 keer per jaar	Werkgroep Sociaalklimaat	Na carnaval planning.agenda
12	Factuur shirts doorsturen naar Roel Lemmens	Dorus	Uitgevoerd/nog niet betaald
13	Als Schapen geweest zijn staan er nog allerlei hoge planten die de schapen niet lusten. Is het mogelijk die af te maaien.	Olaf	Navragen bij Dave
14	Evenementen subsidie en burendag tbv wijkfeest	Dorus	In uitvoering
15	Terugkoppelen Streetleague met Ankie	Olaf	In uitvoering
16	Vragen naar grondpositie Broekweg-Tuureluur	Olaf	In uitvoering
17	John Smits bij bestuur vragen	Olaf	In uitvoering
18	Subsidie peildatum	Ingrid	In uitvoering

Vergaderplanning 2018, aanvang 20:00 (datum, locatie)

8-januari 2018, Dorus. Boomvalk 43
5 maart 2018, Rolf, Laagheidehof 7
7 mei 2018 Olaf Laagheidehof 5
2 juli 2018 Marc Buizerdlaan 2
3 september Joyce Sperwerstraat 24

5 november Bas Boomvalk 1